

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS

Date: 08-02-2023 01:57:56 PM Subject: board of director decision السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الأجواخ الاردنية التاريخ: 08-02-2023 01:57:56 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة

Based on the provisions of article8 of the issuing companies disclosure instructions accounting standards and auditing standards we kindly inform you that our company board of directors decided in its session held at 1:00 PM on wednesday8/2/2023 to invite the general assembly of shareholders to hold the regular annual meeting at 12:00on wedensday at 29/3/2023 via video and electronic communication (zoom) and recommendation this body to approve the distribution of cash dividends to the companys shareholders for the fiscal year ending on 31/12/2022 at rate of 14% of the nominal value of the shares

استناد الأحكام المادة 8 من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ولمعايير التدقيق نرجو اعلامكم ان مجلس ادارة شركتنا قرر في جلسته المعقدة في الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الاربعاء 2023/2/8 دعوة الهيئة العامة للمساهمين الى عقد الاجتماع السنوي العادي في تمام الساعة الثانية عشرة من ظهر يوم الاربعاء الموافق 2023/3/29 بواسطة الاتصال المرئي والالكتروني Zoom والتوصية لهذه الهيئة الموافقة على توزيع ارباح نقدية على مساهمي الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31 بنسبة 14% من القيمة الاسمية للاسهم

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Samer Suleiman Al Bawwab

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab